
 

 

Αθήνα, 22 Σεπτεμβρίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  
Προς: τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη (υ/ο Υφ/γού Πολιτικής Προστασίας) 
           τον Υπουργό Υγείας 
 
Θέμα: «Ανάγκη εφαρμογής μέτρων κατά του κορονοϊού στο Εθνικό Κέντρο 
Αποκατάστασης»  
 
 

Ο Σύλλογος Υπαλλήλων του Εθνικού Κέντρου Αποκατάστασης, με αφορμή 

πρόσφατο κρούσμα κορονοϊού σε εργαζόμενο του Κέντρου, προχώρησαν στην 

έκδοση μιας εξαιρετικά σημαντικής ανακοίνωσης. 

Όπως αναφέρεται στην ανακοίνωση «παρά τις παρεμβάσεις μας για την 

πραγματοποίηση τεστ ανά τακτά χρονικά διαστήματα σε όλο το προσωπικό και τους 

νοσηλευόμενους στο Κέντρο, καμία οδηγία από τον ΕΟΔΥ και το Υπουργείο Υγείας 

δεν έχει δοθεί, παρά το γεγονός ότι το ΕΚΑ αποτελεί ειδικό νοσοκομείο, στο οποίο 

οι ασθενείς παραμένουν για μεγάλα χρονικά διαστήματα.» 

Κατόπιν των παραπάνω, 

Ερωτώνται οι κκ Υπουργοί: 

1. Έχει γίνει ιχνηλάτηση των στενών επαφών με το κρούσμα; Ποια ήταν τα 

ευρήματα αυτής; 

2. Θα γίνουν προληπτικά τεστ σε όλους τους εργαζόμενους και τους ασθενείς 

των Κέντρων; 

3. Έχει γίνει ή θα γίνει απολύμανση των χώρων του Κέντρου; 

4. Πότε θα τοποθετηθεί η νέα Διοίκηση που τελεί σε εκκρεμότητα για αρκετούς 

μήνες; 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

Φωτεινή Μπακαδήμα 
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